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Datum: 24. 4. 2024 
 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ STRAVOVACÍ KOMISE ARTER 
CATERINGOVÝ SERVIS S.R.O. 

 
Účel jednání: Zhodnocení činnosti koncesionáře Arter cateringový servis s.r.o. z hlediska kvality 

stravování 
Místo:   Školní jídelna Sokolská 
Přítomni: Josef Rožánek (Arter), Anděla Obrátilová (Arter), Lucie Haviarová (Arter), Hana 

Špačková (město), Petr Dušek (OŠK), Petra Němečková (OŠK), (rodič), Hana Koubková 
(MŠ Kuřátko), Klára Dvořáková (MŠ Zahrádka), Eva Dvořáková (4. ZŠ), Pavel Bednář (1. 
ZŠ), Jan Šindelář (2. ZŠ), Dalibor Dudek (3. ZŠ), Natálie Šindelářová (MŠ Větrník), Tereza 
Fialová (MŠ Větrník) 

 
Začátek jednání:  11:00 
Konec jednání:   12:15 
 
 
Místostarostka – H. Špačková 
 - Přivítání všech přítomných. Upozornění na to, že bychom měli mít vždy k dispozici zápis 

z minula.  
 
3. ZŠ – Dalibor Dudek 
 - mění se čerpadla – Arter má dát pozor, aby se výrazně nezvedla hladina v Lapolu 
 Arter: ověří a dají vědět 
 
2. ZŠ - Jan Šindelář 
 - žádné připomínky 
 
MŠ Kuřátko – Hana Koubková 
 - oceňují používání másla a ne Ramy 
 - žádné připomínky 
 - pomazánky jsou výborné, akorát ne vždy chutnají i dětem 
 - problém s dovozem jídla kvůli bourání mostu 
 Arter: s mostem počítají, není to problém 
 
MŠ Zahrádka – Klára Dvořáková 
 - spokojenost 
 - žádost o zařazení více tmavého pečiva 
 Arter: zkusí přidat tmavé pečivo častěji, ale musí se dodržovat spotřební koš 
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1. ZŠ – Pavel Bednář 
 – družinářky L. Kratochvílová a M. Nováková – vše ochutnávají a jsou spokojené 
 - žádné stížnosti 
 - delegace z Německa (Borken) – vše OK, moc spokojení 
 
MŠ Větrník – Tereza Fialová 
 - stížnosti od rodičů i učitelů 
 - omáčky nasládlé – po upozornění vyřešeno 
 - omáčky narychlo zahuštěné moukou – „cucky“ (i v čočce), kuchařky mají pocit, že omáčky 

nejsou dostatečně provařené 
 - 18. 4. – pálivá bramboračka 
 Arter: každý den probíhá několikastupňová kontrola jídel – degustují, kontrolují 
  - při problémech je dobré hned volat, vaří se v 500l kotli – odebere se pro MŠ a potom 

se ještě dochucuje 
 - problémy s množstvím příloh – napraveno 
 - rodiče nechtějí hermelínovou a škvarkovou pomazánku 
 - v září všem moc chutnalo, potom nastala změna 
 - pochvala salátů 
 - Návrh: Bylo by dobré přidat na jídelní lístek zmínku o salátu – aby to rodiče věděli 
 
Další body jednání: 
1. Příprava nového školního roku 
 - paní Haviárová sepíše info e-mailem – ke sdílení přes Bakaláře  
 - 1. ZŠ – může předat informace rodičům při „Škole nanečisto“ už v květnu 
 - ostatní školy – dostanou info výměnou za seznamy dětí – cca začátkem června 
 
2. Podhledy v jídelně Sokolská – postupně se odlupují a padají – uznaná reklamace 
 - brzy oprava (řeší pan Čech) 
 
3. Děti se dostanou na toaletu jen na vyžádání 
 - Důvod: některé děti ucpávají umyvadla a voda se pak valí do jídelny 
 - většinou je zamčeno při tom, když jí 2. stupeň 
 - s mladšími dětmi chodí družinářka, která toalety odemkne 
 
4. Proběhlo koncesní řízení na poskytovatele stravovacích služeb v 2. ZŠ Bezručova 
 - bylo předloženo radě – běží 15ti denní lhůta k možnosti odvolání účastníků koncesního řízení 
 
 
 
DEGUSTACE 

Polévka:  Čočková s párkem 
1.   Vepřové maso s celerem, mačkané brambory 
2.  Kuře v marinádě, kari rýže 
3.   Žemlovka s jablky, skořicí a rozinkami 

 
Vše dobré až na připomínky pana ředitele 2. ZŠ: čočka v polévce nedovařená; omáčka nenadchla, maso 
výborné, žemlovka moc rozmáčená (chyběla křupavá část), jablka by měla být bez slupky. 
 
Zapsala: Petra Němečková 


